
 

 

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTE 
 2023-01-18 
    
Tid:  19.30 
    
Plats:  Paviljongen 
    
Närvarande:  
Per Lundquist 
Daniel Lindström 
Fredrik Lindblad 
Tommy Jonsson 
Kennet Malm 
Lena Höglund 
Alexander Sjöborg 
Roger Russing 
 

1. MÖTET ÖPPNAR 
 

2.  VAL AV ORDFÖRANDE 
Till ordförande valdes Fredrik Lindblad  
 

3. VAL AV SEKRETERARE 
Till sekreterare valdes Daniel Lindström 
 

4.  VAL AV JUSTERINGSMAN      
Till justeringsman valdes Roger Russing 
 

5.  FÖREGÅENDE PROTOKOLL      
Fredrik föredrar protokollet. Godkändes och lades till handlingarna. 
 

6.  RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST      
    

Kommun 
Laakso kommer under våren att få mer tid för skjutbanan. Kommer vara på plats 2 dagar i veckan. 
Kommun har avverkat massor skog pga. barkborre. 
Mathias Alberts bromsar planerna på ev. ny skjutplats kärret. 
Diskussioner fortsätter angående nytt kontrakt på skytteanläggningen. 
Jaktskyttarna får eventuellt eget kontrakt. 
Oklart hur kommunen ska ersätta hus för jaktskyttarna och bågskyttarna,  
kanske blir kvar i föreningarnas regi. 
2024 ska det bli OS-satsning i Eskilstuna. Vad innebär det för skjutbanan? 
 
Felanmälan 
 
 
Bokningslista 
 
Bokningslistan är klar, alla krockar utredda. Presenteras på ordförandemötet 25/1. 
Leif kan lägga in hela listan om föreningarna vill. 
Mail med information skickas ut till Medlemsklubbar av Tommy & Kenneth. 
 
Samskyttet tar över bokningar i R-Bok, Föreningar kan själva ta bort bokningar 
Leif från Kommun slutar i april. Susanne tar över. 



 

 

 
7.  BESLUT OCH PROJEKT   

 
Projekt H-vallen  
 
Projekt I-Vallen 
 
Projekt 300m  
Alex har begärt offerter på elektroniska mål  
Fått pris av Sius på 170 000:- per mål 
Fått ett annat pris på 150 000:- per mål 
 
Alex har även begärt offert på att göra om 1-10 alternativt 1-5 till miljökulfång, stapp (gummigranulat). 
 
Internet 
Inget att rapportera  
 
Munktell 
Kasun ska flyttas enligt kommun, men ingen vet varför. 
25- meters bana besiktad nu. 
 
 
 
Jaktskyttet. 
Jaktbanor fortfarande obesiktade. Foton inskickade av skjutbanechef för bedömning av polisen. 
 

8.  ÖVRIGA FRÅGOR: 
 
 

9.  NÄSTA MÖTE      
Ordförandemöte 2023-01-25 18.30 

 
 

10.  MÖTETS AVSLUTANDE      
Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  
 
 
 
 
 
  
    
Ordförande   Vid protokollet   Justeras  
  
  
 
 
Fredrik Lindblad   Daniel Lindström   Roger Russing 


